
 

 

 

DAGSORDEN 

Skolebestyrelsesmøde  

Onsdag 14.06.2023 

17.00 – 20.00 inkl. forplejning 

 

Deltagere: Marie, Kasper, Julie, Monica, Ann-Christin, 

Mia, Thomas, Trine, Michael og Susanne  

  

  

  

Mødeleder:  

Marie/Thomas 

Referent:  

Kasper  

17.00 – 17.10 Nyt fra Elevrådet 

Eleverne informerer om nyt fra elevrådet m.m. 
 
Ikke noget nyt, alt er godt. Der har ikke været 
afholdt elevrådsmøde 
 
 
 

v/Magne, Freya 

17.10 – 17.20 Nyt fra personalegruppen 

Medarbejderne informerer om nyt fra 
personalegruppen. 
 
Årets MINI FO er færdig, klassedannelser er 
lavet. Forløbet er gået godt, ekstra ressource 
tilføjet hvilket har været et ekstra plus  
Sommerens arrangementer er ved at blive 
planlagt.  
490 tilmeldte til sommerfesten! 
 
 
Fagfordelingen er på plads og skemalægningen 
til næste skoleår er i gang.  
Sidste skoledag forløb godt og uden problemer. 

v/ Susanne og 
Henrik 



 

 

Mange eksamener (censorer) der betyder at 
lærerne skal ud… Giver lidt problemer med 
undervisningen. Men det bliver løst bedst 
muligt.  
8. klasserne har været til eksamen, godt for 
dem at prøve. Positive tilbagemeldinger og god 
oplevelse.  
 
 
 

17.20 – 17.40 Nyt fra ledelsen 
 
Generel økonomisk udvikling i kommunen 
 
Ansættelser er sat på stop – alle nyansættelser 
skal godkendes af øverste ledelse v kommunen. 
Meget stramme krav til brug af penge, større 
investeringer skal ligeledes godkendes. 
Skaber naturligvis lidt usikkerhed både blandt 
personale og ledelse. Vi afventer nyt fra byrådet 
og deres økonomiforhandlinger. 
 
 
 
Gulv i hallen bliver skiftet i sommerferien.  
 
 
Sammen om skolen i Gribskov Kommune 
Ledere og TR har mødtes, ønsket er at det her 
”rum” skal være et sted hvor de forskellige 
grupper an mødes inden politikerne kommer 
med forslag. 
 
To møder er allerede planlagt. Tegner til at blive 
spændende hvor gode ideer kan blive 
diskuteret.  
 
Sommerferien står for døren, travlt men god 
stemning.  
 
Michael har arbejdet med mål og 
indholdsbeskrivelser for de daglige opgaver og 
aktiviteter. FO ledere og skoleledere skal 
arbejde med det her.   
 
Stillingsopslag vedr. barselvikar – 20 
ansøgninger modtaget.  
 
 

v/ Thomas 

17.40 - 18.20 Visionsproces  
Opsamling fra sidst 
Procesplan for det videre arbejde: 

v/Thomas 



 

 

Visionsproces og kommunikationsprincip har 
været på personalemøde. God feedback, 
forventning om at det bliver ført ud og 
kommunikeret på førstkommende 
forældremøde efter sommerferien.  
 
Hvad gør bestyrelsen? 
Deltage på forældremøder og vise hvad det er 
vi arbejder med.  
Visionsprocessen er stadig ”flyvsk” hvilket gør at 
vi skal få sat nogle rammer, men stadig kunne 
være fleksibel og smidig. 
Principperne skal kunne afspejles i 
visionsprocessen.  
 
Lokalrådet vil rigtig gerne være med og få det 
lokalforankret. 
 
Hvad gør ledelsen? 
Skal ikke bare være et papir, skal bruges aktivt 
når nye tiltag og projekter sættes i gang.  
Tage det med på pædagogisk råd – hvor langt 
er vi m.m.   
Vigtigt at få koblet personalegruppen med i 
processen og skabt ejerskab omkring arbejdet. 
 
Hvad kan vi som team gøre og hvad skal vi 
være opmærksomme på? 
 
TÆNKE STORT! LOKALFORANKRET OG 
VERDENSVENDT! 
 
 
 
 

18.20 – 18.30 Pause  

18.30 – 19.00 
 

Skolebestyrelsens årsberetning  
Godkendt af bestyrelsen 
Bliver lagt på hjemmesiden og AULA 

v/Marie 

19.00 – 19.15 
 

Tanker om SKB i næste skoleår. Hvad skal 
have vores fokus i det næste års tid? 
 
Fortsat arbejde med visionsproces. 
 
Mobilfriskole – per 1/8, arbejdet er sat i gang fra 
ledelsen og personalets side. Der bliver meldt 
ud på AULA til forældrene. 
 
Lokaleoptimering – hvordan løser vi det 
Toiletforhold – manglende toiletter  

v/Marie 



 

 

Princip om skole – hjem samarbejde. Drøftelse 
med personalegruppen og forældreforum 
 
Princip om den åbne skole 
 
Gamle principper skal kigges igennem 
 
Økonomi og budget – løbende opdateringer om 
status fra politisk hold 
 
 

19.15-19.30 Forældreforum næste skoleår. Ideer til form 

og indhold 

Hvad skal der ske, vi er udfordret med lav 

tilslutning.  

Forældreforum skal det være for alle og ikke kun 

trivselsforældre? 

Flere klasser har ikke trivselsgrupper, men der 

sidder uden tvivl forældre der gerne vil engagere 

sig, men ikke være en del af trivselsgrupper. 

 

 

Foredragsholdere? 

Der allerede aftalt en aften med Bjørnegården og 

forældre til indskolingsforældre hvor Tea Thyrre 

kommer. 

Kan vi lave teasere til forældrene med et oplæg 

der kan ”provokere” og vække en interesse for at 

deltage i det her aftener.  

Tema om fysisk og mental sundhed. Eksempel 

kunne være at få flere til at cykle til skole… 

Engagere klasserne, lave konkurrencer m.m. 

 

 

v/alle 

19.15 – 19.30 

 

Deltagelse på forældremøder i 
august/september. Hvad skal vi 
kommunikere fra bestyrelsen? 
 
Marie fremlagde oplæg til hvad vi kan informere 
om til forældremødet.  
 
Information om kommunikationsprincip – vigtigt 
dette bliver kommunikeret videre ud i klasserne 
på det efterfølgende forældremøde. Ledelsen 
har informeret personalegruppen om at det skal 
være et punkt der bliver gennemgået. 
 

v/Marie og Thomas 



 

 

Pjece om trivselsgrupper udleveres til alle i 0 
klasse.  
Resten af årgangene lægges der frem til dem er 
interesseret. 
 
Ledelsen fremsender datoer for forældremøder. 
 
  

19.45 – 20.00 

 

Evt.             

Omklædningsrum er ulækre, der er bevilliget 

midler til at udbedre og istandsætte dem. 

Afventer igangsættelsen fra kommunens side. 

Ledelsen har rykket flere gange. 

Udfordringer med snus, især i blok C ligger der 

mange brugte dåser og pakker. Det har været 

nævnt før, men det er ikke blevet bedre. 

 

Ved forældrekørsel til skole/klasse 

arrangementer er det ikke skolens forsikring der 

dækker.  

Forældre opfordres til at kigge på deres forsikring 

og om den dækker.  

                                                                

ss 

 

 

Punkter til kommende møder: 

 

 

 

 

 


